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Z á p i s n i c a 
z per rollam hlasovania Finančnej komisie pri Mestskom zastupiteľstve          

mesta Spišská Nová Ves  
 

     Vzhľadom k epidemiologickej situácii a opatreniam na zamedzenie šírenia nákazlivého 
ochorenia COVID-19 sa zasadnutie finančnej komisie, ktoré bolo naplánované na 29. 11. 2021, 
nekonalo prezenčnou formou. Jednotlivým  členom komisie boli e-mailom zaslané nižšie uvedené 
návrhy so žiadosťou o vyjadrenie ich stanoviska v elektronickej forme/e-mailom a následne  
o hlasovanie per rollam: 
 

• Návrh 4. zmeny rozpočtu mesta Spišská Nová Ves v roku 2021. 

• Návrh rozpočtu mesta Spišská Nová Ves na roky 2022, 2023, 2024. 
• Programový rozpočet mesta na budúce tri roky. 

• Zámer spolufinancovania projektu Výstavba Domu seniorov Holubnica na Brezovej ul. 
v Sp. Novej Vsi z prostriedkov ŠFRB. 

• Zámer spolufinancovania projektu Rekonštrukcia Hotela Šport na ul. T. Vansovej 1 v Sp. 
Novej Vsi na byty z prostriedkov ŠFRB. 

• Plánovaný projekt v ZOO. 
• Návrh Dodatku č. 4 k VZN č. 2/2016 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a DSO na území mesta Sp. Nová Ves. 
• Návrh VZN č. 2/2021 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských 

zariadení. 

• Návrh na vyradenie MŠ Hviezdoslavova 33, Spišská Nová Ves zo siete škôl a školských 
zariadení SR. 

• Poskytnutie dotácií centrám voľného času. 
 

Z celkového počtu  8  členov finančnej komisie sa k návrhom e-mailom súhlasne vyjadrili piati: 
Ing. Ľubomír Pastiran, predseda FK   
Bc. Ing. Janka Brziaková    
Ing. Marián Bubeník     
Ing. Beáta Janovcová     
RNDr. Ladislav Ruttkay    
MUDr. Iveta Fulková, členka finančnej komisie, sa v svojej správe vyjadrila, že sa zdržuje 
hlasovania.      
Mgr. Rastislav Javorský, člen fin. komisie, vo svojom vyjadrení spochybnil administratívny 
postup pri takomto prerokovaní rozpočtu a označil za vhodnejšie uskutočniť zasadnutie komisie 
osobne alebo online, príp. hlasovanie per rollam. Svoje stanovisko k doručeným návrhom 
nepredložil.  
Mgr. Peter Bednár, člen fin. komisie, nereagoval. 
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Predseda finančnej komisie, Ing. Ľubomír Pastiran, po vyhodnotení pripomienky člena 
fin. komisie, Mgr. Rastislava Javorského navrhol hlasovanie o jednotlivých materiáloch  aj 
per rollam. 

 
Hlasovanie per rollam: 

• Schvaľujem návrh 4. zmeny rozpočtu mesta Spišská Nová Ves v roku 2021 
a súhlasím s jeho predložením na rokovanie MsZ. 

Za:  Ing. Marián Bubeník  Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: MUDr. Iveta Fulková  
  Ing. Beáta Janovcová 
  Ing. Ľubomír Pastiran 
  Mgr. Peter Bednár 
  Bc. Ing. Janka Brziaková  
  RNDr. Ladislav Ruttkay 
  Mgr. Rastislav Javorský 

• Schvaľujem návrh rozpočtu mesta Spišská Nová Ves na roky 2022, 2023, 2024 
a súhlasím s jeho predložením na rokovanie MsZ. 

Za:   Ing. Marián Bubeník  Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: MUDr. Iveta Fulková  
  Ing. Beáta Janovcová       Mgr. Peter Bednár 
  Ing. Ľubomír Pastiran 
        Bc. Ing. Janka Brziaková 
 RNDr. Ladislav Ruttkay 
 Mgr. Rastislav Javorský 

• Schvaľujem programový rozpočet mesta na budúce tri roky a súhlasím s jeho 
predložením na rokovanie MsZ. 

 Za:    Ing. Marián Bubeník  Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: MUDr. Iveta Fulková  
  Ing. Beáta Janovcová       Mgr. Peter Bednár 
  Ing. Ľubomír Pastiran 
       Bc. Ing. Janka Brziaková 
  RNDr. Ladislav Ruttkay 
 Mgr. Rastislav Javorský 

• Schvaľujem zámer spolufinancovania projektu Výstavba Domu seniorov Holubnica 
na Brezovej ul. v Sp. Novej Vsi z prostriedkov ŠFRB a súhlasím s jeho predložením 
na rokovanie MsZ. 

 Za: Ing. Marián Bubeník  Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
 Ing. Beáta Janovcová 
 Ing. Ľubomír Pastiran 
 Mgr. Peter Bednár 

MUDr. Iveta Fulková  
Bc. Ing. Janka Brziaková  
RNDr. Ladislav Ruttkay 
Mgr. Rastislav Javorský 
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• Schvaľujem zámer spolufinancovania projektu Rekonštrukcia Hotela Šport na ul. T.  
Vansovej 1 v Sp. Novej Vsi na byty z prostriedkov ŠFRB a súhlasím s jeho 
predložením na rokovanie MsZ. 

 Za: Ing. Marián Bubeník  Proti: 0 Zdržal sa hlasovania:  Ing. Ľubomír Pastiran 
 MUDr. Iveta Fulková       Ing. Beáta Janovcová 
 Mgr. Peter Bednár 
 Bc. Ing. Janka Brziaková  
 RNDr. Ladislav Ruttkay 
 Mgr. Rastislav Javorský 

• Schvaľujem plánovaný projekt v ZOO a súhlasím s jeho predložením na rokovanie 
MsZ. 

 Za: Ing. Marián Bubeník  Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
 Ing. Beáta Janovcová 
 Ing. Ľubomír Pastiran 
 Mgr. Peter Bednár 
 MUDr. Iveta Fulková  
 Bc. Ing. Janka Brziaková  
 RNDr. Ladislav Ruttkay 
 Mgr. Rastislav Javorský 

• Schvaľujem návrh Dodatku č. 4 k VZN č. 2/2016 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a DSO na území mesta Sp. Nová Ves a súhlasím 
s jeho predložením na rokovanie MsZ. 

Za: Ing. Marián Bubeník  Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: Ing. Beáta Janovcová 
 Ing. Ľubomír Pastiran       Mgr. Peter Bednár 
 MUDr. Iveta Fulková  
 Bc. Ing. Janka Brziaková  
 RNDr. Ladislav Ruttkay 
 Mgr. Rastislav Javorský 

• Schvaľujem návrh VZN č. 2/2021 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl 
a školských zariadení a súhlasím s jeho predložením na rokovanie MsZ. 

Za: Ing. Marián Bubeník  Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
 Ing. Beáta Janovcová 
 Ing. Ľubomír Pastiran 
 Mgr. Peter Bednár 
 MUDr. Iveta Fulková  
 Bc. Ing. Janka Brziaková  
 RNDr. Ladislav Ruttkay 
 Mgr. Rastislav Javorský 

• Schvaľujem návrh na vyradenie MŠ Hviezdoslavova 33, Spišská Nová Ves zo siete 
škôl a školských zariadení SR a súhlasím s jeho predložením na rokovanie MsZ. 

Za:  Ing. Marián Bubeník  Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: MUDr. Iveta Fulková  
  Bc. Ing. Janka Brziaková      Ing. Beáta Janovcová 
  Mgr. Peter Bednár       Mgr. Rastislav Javorský 
  Ing. Ľubomír Pastiran 
  RNDr. Ladislav Ruttkay 
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• Schvaľujem poskytnutie dotácií centrám voľného času tak, ako je uvedené 
v dokumente a súhlasím s jeho predložením na rokovanie MsZ. 

Za: Ing. Marián Bubeník  Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
 Ing. Beáta Janovcová 
 Ing. Ľubomír Pastiran 
 Mgr. Peter Bednár 
 MUDr. Iveta Fulková  
 Bc. Ing. Janka Brziaková  
 RNDr. Ladislav Ruttkay 
 Mgr. Rastislav Javorský 

 
 
Z celkového počtu 8 členov sa hlasovania per rollam zúčastnilo 8 členov, všetky materiály 
boli schválené.      
Na základe vyššie uvedených vyjadrení a hlasovania per rollam, finančná komisia odporúča 
návrhy predložiť na rokovanie MsZ.  
 
 
 
Zapísala: Ing. Iveta Topoliová, gestor  
V Spišskej Novej Vsi, dňa 9. 12. 2021  
 
 
 
        Ing. Ľubomír Pastiran 
                predseda finančnej komisie 


